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Vragen van de leden Teeven en De
Krom (beiden VVD) aan de minister
van Justitie over de
tasjesdievenopleiding in Gouda.
(Ingezonden 24 februari 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Politiechef: Jonge Marokkanen
opgeleid tot tasjesdief»?1

2
Is de situatie zoals geschetst in het
artikel waar? Wat vindt u hiervan?
Kunt u dit toelichten?

3
Deelt u de mening dat het opleiden
van jongeren tot tasjesdief zeer
ongewenst is? Zo nee, kunt u
gemotiveerd aangeven waarom niet?
Zo ja, heeft u overwogen dit strafbaar
te stellen? Zo nee, kunt u
gemotiveerd aangeven waarom niet?

1 Elsevier, 20 februari 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 12 maart
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Teeven en De Krom (beiden VVD) van
uw Kamer aan de Minister van
Justitie over de tasjesdievenopleiding
in Gouda (ingezonden 24 februari
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde

informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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